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  470 מועצה  מן המניין מס'ישיבת                                   
 19/5/2021מיום רביעי                                    

 
 
 
 

 ראש המועצה. –יואל גמליאל  משתתפים:
 סגן ראש המועצה.  –יקותיאל תנעמי                          
 . סגן ומ"מ ראש מועצה -שלום אזרד                         
 . חבר מועצה -אסף דרבה                          

 חברת מועצה. –גילי אפטר אילון   
 חבר מועצה. –אליאב מזגני   

 חברת מועצה.  –ענת טל                          
 סגן ראש מועצה. –סהר רווח   

 . מועצה חבר–דוד הראל 
 חבר מועצה.  –מורן דהרי 

 חבר מועצה.  -אבי דנקו
   חבר מועצה. -ציון ידעי
   

 
 חבר מועצה.   -הראל דוד           חסרים:

 חבר מועצה. -תומר אהרון                         
 חברת מועצה. –דורית בן בוחר                          
   חבר מועצה. -נטו סהר פי                         

 
 מנכ"ל המועצה. –ליאור מדהלה  נוכחים:
 יועמ"ש. -סקורקה-עו"ד גלית דמארי  
 גזבר המועצה. –רמי אומיד  

 מהנדס המועצה.  -סלאבן פנוביץ                         
 . עוזר ראש המועצה –יותם נחום                          
 .דוברת המועצה –מאיה גנון                           
 .רו"ח  –רוני דנה                          

 מזכירת ועדות המועצה.  -רחלי קזלקופי             
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 . 19:00בספרייה הציבורית בשעה  19/5/2021אשר מתקיימת ביום רביעי 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

_____________ __________                                        _______________________ 
 ראש המועצה –יואל גמליאל         מנכ"ל המועצה –ליאור מדהלה 

 סדר היום:
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 אישור הגברת מאיה גנון כחברת בית הדין למשמעת       1 סעיף
 .  1978וזאת עפ"י חוק הרשיות המקומיות )משמעת( תשל"ח                  

 
 מקריא ומסביר את הסעיף.  –ליאור                  
 צירפתי לכם את הפנייה להגשת המועמדות מאיה עומדת בתנאים .                  

                   
 לרשויות המקומיות יש בית דין למשמעת של עובדי הרשות הפועל על –גלית                  
 פי דין, הרכב בית הדין כולל  :                      
 שופטת, נציג עובדים ונציג מעסיקים כמו מאיה עובד בכיר .שלושה נציגים:                  
 נציגי ציבור להגיש מועמדותם והיא הגישה . מזמניםפרסמו קול קורא                  
 למיטב ידיעתי, דרישת משרד המשפטים הינה להעביר את המועמדות אישור                   
 של מליאת המועצה .                 

             
 החלטה:                   

 אושר פה אחד !                  
 

 . 136חלקה  3873אישור הסכם שיתוף במקרקעין הידועים כגוש      2סעיף 
 חוות דעת של היועמ"ש ומסמכים נלווים . –מצ"ב                 

 
 מקריא ומסביר את הסעיף .  –ליאור                  
 צירפתי לכם את החוות דעת של היועמ"ש ומסמכים נלווים.                  

 
 לפני כשנתיים הגישו יורשים תביעה לפירוק שיתוף   –גלית                 

 כל הקרקע היא קרקע במושע שמיועדת לבנייה .                
 בסופו של דבר במסגרת הליך משפטי הגיש שמאי הערכה לשטחים.                 

 מ"ר עם שותף אחד .  445 -יש לנו חלקה מאוד קטנה של כ                
 על בסיס המלצת שמאי בית המשפט ) שקיבל תוקף של פסק דין(, חתמנו על                    
 הסכם שיתוף במקרקעין.                

 
 החלטה:                

 אושר פה אחד !                
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

_____________ __________                                        _______________________ 
 ראש המועצה –יואל גמליאל         מנכ"ל המועצה –ליאור מדהלה 
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 . 2020לשנת  1,2,3,4דיון בדוח כספי רבעון       3סעיף 
        

 דוחות רבעוניים .  -מצ"ב                   
 

 לפני שתי ישיבות היו חסרים חלק מהמסמכים בדוחות  הפיננסים-ליאור                   
 של המועצה ולכן הפסקנו את הדיון בדוחות וצירפנו לכם את הדוחות                   
 נמצא איתנו רוני דנה רו"ח 1,2,3,4המלאים רבעון                    
 שיתן לכם הסברים על הדוחות.                    
 השיב לכל השאלות .  ורוני דנה רו"ח נשאלו שאלות על ידי חברי המועצה                    

 
 
 

 
  19:10ננעלה בהישיבה                    

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

_____________ __________                                        _______________________ 
 ראש המועצה –יואל גמליאל         מנכ"ל המועצה –ליאור מדהלה 

 


